
Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Wfoctawek, 29.L2.2020r.

Pdn

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawe k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wfoctawka zwracam siq z pro5bA o naprawq chodnika na
ulicy wienieckiej - na odcinku od KZpow do przejscia przeztorv.

Stwarza to du2e zagro2enie dla u2ytkownik6w.
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